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SMOLIVECKÝ 
MĚSÍČNÍK 

 měsíčník obcí Mladý Smolivec, Starý 
Smolivec, Radošice, Budislavice a Dožice

 
 

Myslivecký bál ve Starém 
Smolivci 

V sobotu 5. 1. 2013 jsem navštívila (jako 
každoročně) myslivecký bál ve Starém Smolivci a jako 
pokaždé mě nejvíce překvapila bohatá tombola, kterou si 
myslivci pro hosty připravili. Lístek do tomboly stál 
dvacet korun a ke koupi jich bylo celkem tisíc. Fronta se 
tvořila závratnou rychlostí a tak do hodiny byly všechny 
zcela vyprodány. Podle pořadatelů byl každý třetí 
výherní, ale ve skutečnosti jsem si koupila 20 lístků a jen 
na jeden jsem vyhrála. Snad budu mít štěstí příště. 
K poslechu a tanci hrála skupina Asfalt, která je proslulá 
dynamickou zpěvačkou. Skupina do sálu přilákala kolem 
stovky lidí včetně mladých i starších lidí. Je vidět, že 
repertoár skupiny Asfalt je vcelku bohatý a na své si 
přijdou všechny věkové kategorie. Zábava se vyvíjela 
dobře, k žádnému střetu mezi hosty nedošlo a tak byli 
všichni spokojení. Po rozdání tomboly si všichni ještě 

zatančili a pomalu se odebírali 
ke svým domovům. 

Můžeme tedy říci, že bál 
byl opět vydařený a můžeme 

se těšit na příští rok. 

Veronika Kubová 

Cyklostezka 

Výroční 
schůze SDH 
St. Smolivec 
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Výroční schůze SDH Starý Smolivec 
Schůze byla naplánována na 11. ledna. Po příchodu členů hasičského sboru 

Starý Smolivec, návštěvníků ze sboru Radošic a ostatních návštěvníků nebránilo 
nic v cestě schůzi zahájit. Schůze započala 19. hodinou večerní v hostinci 
Na Zámečku. 

Po vyslechnutí programu schůze se rozebírali jednotlivé body. Zajímavým 
zpestřením byl záznam, který objevil pan František Panýrek, 
o schůzi z roku 1910. Porovnání s nynějšími schůzemi 
se převážně lišil čas a ceny piva. Schůze začínala již 
v ranních hodinách a trvala až do večera, kdy 
nechyběla zábava. Zhodnotili jsme 
uplynulý rok a pořádané akce, ode dne 
dětí po zábavy až po brigády. Sečetli 
jsme a podtrhnuli. Nebyl opomenut ani 
výborný výkon našeho sboru na 
okrskovém cvičení v Budislavicích, kde 
naše družstvo i s drobnými chybami, 
zvítězilo na plné čáře s náskokem 30s. 
Družstvo odjelo reprezentovat naši obec i 
na okres do Sedliště u Nepomuka. Po první 
části – štafeta, se naše družstvo drželo na prvním místě, ale následně bylo 
donuceno ze soutěže odstoupit z technických důvodů, i tak jim byl na schůzi 
věnován potlesk. 
 Také se zde připravoval plán akcí na nadcházející rok. Počínaje brigádou na 
Josefovskou zábavu, kde nám zahraje Minimax. Snad nejočekávanější akcí bude 
kolaudace a slavnostní otevření hasičské zbrojnice, přesný termín není znám. 
Určitě se o této akci dočtete v našem měsíčníku. Při otevřené diskuzi jsme 
vyslechli dopis paní starostky z úst paní Petříkové. V dopise se omluvila za svoji 
neúčast, popřála nám jen to nejlepší do nového roku a poděkovala za práce 
spojené s rekonstrukcí hasičárny, za realizaci dětského dne a za další pomoc pro 
obec.  
 Zpestřením byl vynikající guláš, který uvařil pan Tůma, do jídla již hrála 
objednaná známá kapela, která nám hraje i na Masopustu. Nechyběla harmonika, 
vozembouch a buben. Celý večer se pilo na účet sboru a tak není divu, že se pilo, 
jedlo a moudře hovořilo až do pozdních večerních hodin. Uvidíme se na 
Josefovské zábavě. 

Jiří Krejčík  
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REDAKTORSKÁ PRÁSKAČKA 
V dnešním čísle se koukneme na dotazník, který vymýšlela Veronika Kubová 

a v roli mediální hvězdy odpovídající na dotazy je Veronika Straková. 

JMÉNO: Veronika 
Straková 
VĚK: 19 let 

1. JAKÉ MYSLÍŠ, ŽE BYS 
BYLA ZVÍŘE A PROČ? 

Hovado, taky umí pít krev :-
D 

2. TVOJE NEJHORŠÍ ZNÁMKA 
VE ŠKOLE A Z ČEHO? 

Samozřejmě za 5 a byla 
to fyzika v prváku :-D 

3. TVOJE OBLÍBENÉ JÍDLO? 
krokety a kuřecí 
4. KDYBYS MOHLA VYBRAT JEDNU 

CELEBRITU, SE KTEROU BYS 
CHODILA, KTERÁ BY TO BYLA? 

Asi Barak Obama, přece jen ty finance 
tam jsou. 
5. TVŮJ NEJVĚTŠÍ TRAPAS? 
Když řeknu vtip a nikdo se nesměje, a 
že řikám vtipný :-D 
6. TVŮJ NEJLEPŠÍ KAMARÁD? 
Martinka  
7. JAKÝ FILM TĚ ROZPLAKAL? 
Babička 
8. CO JE NA TOBĚ NEJHEZČÍ? 
Můj smysl pro humor :-D 
9. CO NA TOBĚ 

NESNÁŠEJÍ DRUZÍ? 
Asi to, jak se směju a 
nedořeknu vtipy do 
konce :-D 

10. KOLIK MÁŠ TEĎ V PENĚŽENCE? 
Po sobotní zábavě moc nezbylo, 
výplata dorazí v pátek, cca 150 :-D 

11. TVOJE OBLÍBENÉ PITÍ 
Z ALKOHOLU? 

Malibu 
12. ZEMĚ, KAM BY SES CHTĚLA 

PODÍVAT? 
Na Mallorcu, plánuju, plánuju, ale ještě 
jsem tam nebyla, nechápu :-D 
13. POUŽÍVÁŠ TAHÁKY? 
Spíš by mě zajímalo, kdo je nepoužívá 
:D, jasně že jo. 
14. KTERÉ MÍSTO MÁŠ NEJRADĚJI? 
Za volantem, to je něco pro mě. 
15. CO SE TI NEJVÍC LÍBÍ NA PLZNI? 
Rozmanitost, ale těch peněz, co tam 
člověk utratí :-D 

16. JAK VYPADÁ IDEÁLNÍ PARTNER? 
Žádnej nené ideální nebo nějakýho 
znáš? 
17. KDYBYS ZTROSKOTALA NA 

OSTROVĚ, KTERÉ VĚCI BYS 
CHTĚLA MÍT U SEBE? 

Mobil, sladkosti a psa. 
18. CO BY SIS NIKDY NEOBLÉKLA? 
Tričko velikosti M :D :D 
19. JAKÝ JE TVŮJ TALISMAN? 
Medvídek o velikosti 4 cm. 
20. PROČ PÍŠEŠ PRO NÁŠ MĚSÍČNÍK? 
Občas mě to i baví :-D 
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Cyklostezka našimi obcemi 

 Každý z nás alespoň zaslechl o tom, že se u nás bude stavět nová cyklostezka, lépe 
řečeno už se staví. Jelikož i já jsem slyšela o budování cyklostezky, ale neznala jsem 
žádné detaily, položila jsem naší paní starostce, Evě Kubové, pár otázek. A tady jsou 
odpovědi. 
 Naše cyklostezka by měla začínat ve Starém Smolivci a končit v Dožicích. 
Výstavba celé cyklostezky proběhne ve dvou etapách. První etapa začala 1.8.2012 a trvala do 
31. 12. 2012. Na druhou etapu se můžeme těšit od 1.3.2013 do 30. 4. 2013. Konec projektu 
plánuje obecní úřad začátkem července 2013. Sama Eva Kubová říká: „Dnes je hotová 1. 
etapa, část ze Starého Smolivce až ke svaté Anně, jsou dokončené v této části zemní 
práce, podkladové vrstvy z kamene, jsou připraveny odpočívadla (na tomto úseku jsou 
tři - Kocům mlýn, Pomník bitvy na Vraždě a U Brdského anděla, je také opraven most 
a položena první vrstva balené, jsou v této části upraveny příkopy a položeny betonové 
žlaby.“ Cyklostezka bude mít kompletně nový asfaltový povrch a odpočívadla s kamennou 
dlažbou a bude dlouhá 2950m a široká 3 metry.  
 Bohužel i tahle rekonstrukce si prošla nepříjemnou situací, jeden občan usiluje o 
zastavení celé stavby z důvodu, že nebude moci obsluhovat své pozemky. Opak je ale 
pravdou, na obsluhu pozemků bude udělovat silniční úřad výjimku majitelům pozemků.  
 Ohledně ceny cyklostezky mi paní starostka odpověděla: „Celý projekt se musí vejít 
do částky 14 227 665 Kč. To bychom měli zvládnout, protože se nám daří vysoutěžit 
levnější ceny. Stavební práce by měly být ve výši 13 114 207 Kč. Dotace při maximální 
možné výši bude ve výši 12 093 515 Kč, jsou to evropské peníze z Regionálního 
operačního programu NUTS II Jihozápad. Dotaci nám poskytne Regionální rada 
regionu soudržnosti Jihozápad se sídlem v Českých Budějovicích.  
 Slavnostní otevření cyklostezky by mělo probíhat netradičně, obecní úřád by chtěl 
vymyslet něco zajímavého, ale podrobnosti si nechávají pro sebe, má to být překvapení. A 
pokud jde o to, zda bude pro nás, tedy občany, cyklostezka přínosná, Eva Kubová říká: 
„Myslím si, že u nás cyklista musí jezdit po silnicích II. a III. třídy, které nejsou v 
dobrém stavu. Při provozu velkých traktorů a aut převážejících dříví i ostatních 
náklaďáků je jízda po takové silnici, která má olámané krajnice, určitě adrenalinový 
sport. V této části také máme mnoho historicky zajímavých míst a tímto 
umožníme občanům pohodlnou návštěvu. Cyklostezka bude sloužit i pro 
chodce a in-line bruslení. To samozřejmě hlavně na části sv. Anna - Dožice, 
tam není tak náročný terén. Určitě v zimě běžky a v úseku sv. Anna - Starý 
Smolivec i sáňkovačka, tam jsou pěkné kopečky.“ 
 Na otázku, zda bude naše cyklostezka hodně využívaná paní 
starostka odpověděla: „Věřím, že ano, vždyť co jiného zde 
máme ke koukání, než-li krásnou přírodu a historii. “ A 
ohledně změny úrovně naší obce se paní Kubová vyjádřila takto: 
„Rozvoji obce by to ale pomoci mohlo. Uvedu příklad. Určitě 
vzpomínáte, když jsme plánovali projekt Centrum sportu, relaxace a zdravého životního 
stylu ve Starém Smolivci, ve kterém byla navržena sauna do šaten. Spousta lidí si 
klepala na hlavu, že je to k ničemu, co jsme si to vymysleli. Dneska je sauna v provozu 
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celou zimu a určitě jsou návštěvníci spokojeni. Ne vždy se může vedení obce zavděčit 
všem, někomu může vadit, že opravujeme kostely a kapličky, jinému zase, že stavíme 
hasičárny či šatny sportovcům. Mám i připomínky občanů, že někdy může vadit i 
nějakému občanovi nová cesta před jeho domem. Role obce a zvolených zástupců obce 
však spočívá v tom, že se mají starat o majetek obce, opravovat jej, rekonstruovat a 
rozšiřovat, že se mají starat o rozvoj obce a své občany. A tak se i přes někdy zajímavé 
připomínky snažíme obec rozvíjet. “ 
 Závěrem jsem se paní starostky zeptala, zda se na realizaci a výstavbu těší, nebo má 
spíše strach: „Těším se moc a trochu bojím zároveň. Veškeré investice a hlavně ty 
dotované, mají přísná pravidla a nedodržení takto nastavených pravidel 
vždycky znamená problémy. Já se ale držím hesla, že "kdo nic nedělá, ten nic nezkazí" a 
problémy jsou od toho, aby se řešily.“  
Chtěla bych poděkovat paní starostce Evě Kubové za vstřícný přístup a odpovědi na velkou 
spoustu mých otázek. Přeji hodně štěstí při budování cyklostezky a ať Vám už nic nestojí v 
cestě k realizaci Vašeho projektu. Těšíme se na hotovou cyklostezku.  

Karolína Černá 

 

Výroční valná hromada v Mladém Smolivci 
V pátek 18. ledna se konala Výroční valná hromada SDH Mladý Smolivec. Sešli jsme se opravdu 
v hojném počtu, až na pár členů, jsme zde byli všichni (i naši nejmladší). Valná hromada měla 
začínat v 18:00, ale přiznejme si, co v dnešní době začíná včas. Takže samotný začátek byl až v 
půl sedmé. První si vzal slovo jednatel SDH – Vladimír Spour a všechny nás zde vlídně přivítal. 
Druhý se o slovo přihlásil starosta SDH – Bohuslav Černý, který zhodnotil rok předešlý a 
připomněl nám, co vše se v roce 2012 v našem sboru událo. Jako dalšímu patřilo slovo 
pokladníkovi SDH – Pavlovi Šmídovi. Ten nás seznámil s minulým rokem po finanční stránce, 
tedy příjmy a výdaje minulého roku a nakonec nás obeznámil s nynějším stavem naší pokladny. 
Dále patřilo slovo panu Františku Šustrovi, jakožto člen revizní komise nám shrnul stav strojů. 
Poté následovaly „změny ve výboru“, tedy volba nového starosty, velitele a členů návrhové 
komise. Všichni jsme se jednohlasně shodli, že naším novým starostou bude pan Miroslav Šustr a 
velitelem Tomáš Fenko. Jako členové návrhové komise byli zvoleni Alena Fenková, František 
Trhlík a Václav Šíma. Náš nový starosta, pan Šustr, nás v zápětí seznámil s plánem činnosti SDH 
na rok 2013. Poté následovala diskuze, které využila starostka obce Eva Kubová, aby nám 
poděkovala a seznámila nás s plány naší spolupráce v letošním roce. Dále bylo přečteno usnesení 
a závěr. No a posledním bodem programu byla volná zábava. Přičemž hned po ukončení 
programu schůze se nám na stole objevil panáky a plné půllitry. Také jsme se pochutnali na 
guláši a někdy okolo deváté už bylo celé naše ženské družstvo vyskládané na „parketu“ i s našimi 
hasičskými nadějemi a užívali si písničky. K poslechu a tanci nám hrál Miloš Velíšek ze Lnář. 
Zábava byla lepší a lepší, panáky na našem kontě přibývaly a přibývaly, dokonce jsme si i 
pořádně „zabékaly“ :-) . Naším parketem se prohnala i mašinka, navštívila i vytřenou hospodu, za 
což se hostinským omlouváme. Výroční valná hromada byla úspěšně ukončena v ranních 
hodinách. Nikdo se nepopral, nikdo se nehádal (tedy já o tom nevím) a my hasičky jsme si 
„výročku“ velmi užily. Už se moc těšíme na příští Výroční valnou hromadu. 

Karolína Černá 
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Studium na VOŠ v Březnici 
Když jsem se po maturitě rozhodovala, kam jí dál napadlo mě 

zkusit Vyšší odbornou školu v Březnici konkrétně obor Sociálně správní 
činnost, který se později díky získáné akreditaci přejmenoval na Sociální 
práce a sociální pedagogika . Výhoda VOŠ je podle mě ta, že studenti nemají pouze teorii, jako na 
mnoha VŠ, ale konají se zde i praxe, která probíhá ve 2. a 3.ročníku. 

Ještě než dorazily výsledky písemných maturit jsem byla pozvána na přijímací pohovor 
na VOŠ. Dopadl nad očekávání dobře a byla jsem přijata.  
Škola dále nabízí i obor Obchodování se zemědělskými komoditami, který je zakončem 
absolutoriem , titulem DiS (diplomovaná specialista), jako náš obor. 

Od září na mě čekaly samé zajímavé předměty např. právo, psychologie, sociologie, 
sociální politika, zdravotní nauka, anglický jazyk, ekonomie, písemná komunikace v sociální síti, 
metody sociální práce, orientace v sociální síti, seminář k odborné praxi a supervizi a řada 
dalších. Naše třída se skládá z 24 studentů, z toho 2 kluci a zbytek holky. 

Školní rok na VOŠ je rozdělen na letní a zimní semestr. V každém semestru se píší 
zápočtové testy a skládají se ústní nebo písemné zkoušky. V zimním semestru nás čekaly 3 
zkoušky, ale v letním na nás čeká zkoušek 7. Máme se na co těšit. Nyní máme zkouškové období. 
Mě už čeká do 4.2. volno, zkoušky jsou splněny a teď se psychicky připravit na 2. semestr. 

Díky studiu na této škole jsem měla možnost absolvovat kurz Znakované češtiny, který 
byl zakončen zkouškou. Po úspěšné zkoušce účastníci obdrželi Osvědčení. 

Škola pořádá jazykové kurzy do Anglie, exkurze. V prosinci jsme navštívili Adventní trhy 
ve Vídni. 

Ve 3. ročníku nás čeká již zmiňované absolutorium, které se skládá: 
• Z  cizího jazyka 
• Z odborných předmětů (právo, metody sociální práce, psychologie) 
• Obhajoba absolventské práce 
Obor Sociální práce a sociální pedagogika lze studovat i v kombinovaném studiu, tedy i 

dálkovém. 
Jsem ráda, že jsem si zvolila tento obor, předměty mě baví. Nemám to daleko a 

přednášky nemáme dlouho. Doufám a budu ráda, když školu dodělám. 
Maturanti!!! Pokud váháte, kam po maturitě a nechce se Vám na VŠ, stejně jako mě, VOŠ 

v Březnici je dobrá volba. Můžu jen doporučit, více na www.sbrez.cz 
Veronika Straková 

Dvě blondýnky hrajou šachy. 
-góóól! 
-to není tenis,ty krávo 

 

 
Přijde vlk do 

porodnice podívat 
se na syna. Prohlíží 

ho a celej se 
rozplývá: "Jaký má 
krásný očíčka, a 
ten čumáček. A 
jaký má malinký 

zoubky, a ty ouška. 
Ty ouška? Ty uši!!! 
No počkej, zajíci!!!" 

 

Přijde chlap do lékárny: 
"Potřebuju lék proti škytavce." 

Lékarník k němu přistoupí a 
ubalí mu facku. 

"Promiňte, ale tohle je nejlepší 
lék proti škytavce" 

"To vám tedy děkuju, tu 
škytavku má naše babička" 

 

http://www.sbrez.cz/�
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Zimní radovánky 
2. část 

Bobové dráhy 

Lipno 
Bobová dráha v Lipně nad Vltavou se řadí svoji délkou (1km) i rozmanitostí (21 
zatáček, 2 tunely a terénní zlomy) ke světové špičce. Na start dráhy, který je na kopci 
nad lipenským jezerem se dostanete pomocí vleku. Dolů jedete nerezovým korytem na 
speciálních bobech, kde si řídíte rychlost sami. Rodiče s dětmi jezdí již od 3 let, od 8 do 
100 let bobujete sami nebo ve dvojici. 

Ceník 
1 jízda: osoba do 140 cm 60 Kč, osoba nad 140 cm 80 Kč 
5 jízd: osoba do 140cm 200 Kč, osoba nad 140 cm 300 Kč 
40 jízd: osoba do 140cm 1400 Kč, osoba nad 140 cm 2000 Kč 
www.slideland.cz 

Špindlerův Mlýn  
Špindlerovská bobovka byla postavena v roce 1997. Má délku 1 400 m a jezdec si při 
jízdě s průměrným sklonem 7,03 % užije 22 zatáček, 5 terénních zlomů a tři tunely. 
Opravdu nevšední zážitek z jízdy, jejíž rychlost si každý volí podle svých schopností, 
umocňuje překrásné okolní panorama Krkonoš. Na jedno nebo dvoumístných bobech 
mohou jezdit bez problémů všechny věkové generace, děti od osmi let samostatně, do 
osmi let v doprovodu rodičů. Díky kvalitnímu osvětlení může být v provozu i po setmění. 

Ceník (cena za osobu) 
Dospělí: 

1 jízda  90,-Kč 

5 jízd  350,-Kč 
 

Děti do 140 cm: 

1 jízda  70,-Kč 

5 jízda  250,-Kč 
 

Děti do 100 cm: 

1 jízda  50,-Kč 
 

www.bobovka.cz 

Praha 

Ceník (cena za osobu) 
DOSPĚLÍ 70Kč     DĚTI DO 150cm 50Kč       STUDENTI 70Kč       DĚTI DO 100cm ZDARMA 
LANOVÝ PARK – DOSPĚLÍ 100Kč, DĚTI 100Kč (PRO DĚTI V CENĚ TRAMPOLÍNA) 

Slevy 
Dospělí (6 jízd) – 330 Kč 
Děti do 150 cm + studenti (6 jízd) – 270 
Kč 
Rodiny (12 jízd dohromady) – 550 Kč 

 

 

Bobová dráha je otevřena každý den: 
Po-Pá 12-20 hodin 
So, Ne + svátky 10-22 hodin 
1.1. 2013  12-22 hodin 

www.bobovadraha.cz
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Veřejné bruslení 

Plzeň – zimní stadion Plzeň 
Košutka 

Ceník  
Dospělý:  30,- Kč 

Dítě do 12 let: 20,- Kč 

Doprovod bez bruslí: 10,- Kč 
www.zimnistadionplzen.cz 

            – ČEZ Arena 

Ceník 
Dospělí: 30 Kč 
Děti (6-15 let): 20 Kč 
Doprovod bez bruslí: 10 Kč 
Děti do 6 let: zdarma  

www.hcskoda.cz

 

Zimním stadion - Příbram 

Zimní stadion se nachází v centru města. 
Jeho součástí jsou 2 kryté ledové plochy se 
zázemím.  
Otevřeno každou sobotu a neděli od 14 do 
16 hodin. 
Ceník: 
sobota a neděle 14-16 hodin: 20 Kč 
nebruslící doprovod: 10 Kč 
šatna: 5 Kč 

www.szm.pb.cz 

Přeji Vám příjemnou zábavu při 
navštívení některých center. 

 

Aneta Slavíčková

Zpověď trenéra fotbalového týmu Marcela Voříška 
Ačkoliv venku to tak nevypadá, tak jaro se už pomalu blíží a s ním i 
jarní fotbalová sezóna. Zeptala jsem se trenéra Marcela Voříška na 

pár otázek ohledně tréninků i soukromého života a on se nebál 
zhodnotit fyzickou kondici hráčů ani postoj k vlastní výchově dětí. 

Zde si můžete přečíst vše o něm i jeho jarní přípravě. 

Celé jméno: Marcel Voříšek 

Věk: 35 

Povolání: učitel na základní škole  

Od kolika let se věnuješ fotbalu? 
 asi od 6 let 

Vedli tě ke sportu spíše rodiče nebo si sportovec z vlastní iniciativy?  
V různých etapách života se střídaly různé motivátory, ale nejčastěji to byla vlastní 
iniciativa. 

Ke kterým sportům máš dobrý vztah a které bys naopak nikdy nedělal? 
Mám moc rád lyžování, hokej, kolo a dříve všechno spojené s během. Občas 
lukostřelba, ale nemám na ni dost času. 
A opak? Dnes jsou to ty sporty, které už nezvládám. 

http://www.szm.pb.cz/�
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Zdědily tvoje děti lásku ke sportu jako ty? 
To ukáže čas, ale u Štěpána jsem spokojenej. A Johanka se teprve rozkoukává. 

Jsi spíše přísný nebo naslouchavý otec? 
Sám nevím. 

Už pár let děláš trenéra ve Starém Smolivci, jak by si zhodnotil své působení na 
hřišti? 

Nevím, jestli mi přísluší se hodnotit. Smolivec postoupil a hraje (zatím) I.B třídu. 
Působení trenéra ale vždy a všude ovlivňují hráči – kladně i záporně. 

Co velkého by se muselo stát, abys s touto funkcí praštil? 
Nic velkého … nic netrvá věčně. 

Koho můžeš označit za svoji pravou ruku ve fotbale? 
Hlavně Honzu Spoura a některé starší hráče. 

Co očekáváš od jarní sezony, která bude následovat? 
Obávám se záchranářských bojů.  

Jsou kluci ve fyzické kondici po zimní přípravě? 
Ve většině případů rozhodně ne. 

Můžeme očekávat nějaké změny v sestavě? 
??? Bohužel přivést kvalitního hráče je složité. 

Který ze soupeřů je pro tebe největší hrozba a naopak, u kterých víš, že dostanou 
na frak? 

Když do toho hráči dají vše, můžeme hrát s každým bez ostudy. V opačném případě 
nemáme šanci. 
Jo a nejnebezpečnější soupeř může být předzápasová životospráva některých 
hráčů. 

Co tě na roli trenéra nejvíce těší? 
Občas dobrá nálada při tréninku, která jde ruku v ruce s účastí. A hlavně první 
minuty po vítězství. Ten pocit je zkrátka jedinečný. 

Mnoho lidí tě považuje za výbušného člověka, jsi opravdu takový? 
Asi ano. 

Co tě v životě dokáže opravdu nejvíce naštvat? 
Je toho víc. Od drobností až po vážné věci. Z těch zásadních věcí netečnost lidí ke 
genocidám minulým i současným.  Neochota myslet jinak než prospěchářsky. 

A na závěr, co by si vzkázal všem mladým klukům, kteří by se jednou rádi věnovali 
fotbalu? 

Hrajte ho, je to skvělá hra. 
Veronika Kubová 
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Nový infobulletin MAS 2/2012 
V závěru roku 2012 byl vydán nový informační bulletin MAS. Najdete v něm kromě přehledu Podpořených 
projektů v roce 2012, také informace o projektech Spolupráce MAS, zhodnocení dalších aktivit: například 
v činnosti regionálního Majáku Plzně 2015, nevšedního závodu Cyklisticky za zážitky či netradičních 
výukových metod. Nechybí ani přehled Výzev roku 2013 či jedna z pověstí, která je ukázkou ze vznikající 
publikace méně známých pověstí našeho kraje. Infobulletin je k dostání zdarma v infocentru Nepomuk či 
ve stojanu před kanceláří MAS sv. Jana z Nepomuku ve Spáleném Poříčí, Nám. Svobody 132, 1. patro. 
Online lze stáhnout pod tímto odkazem: http://mas.nepomucko.cz/cs/info-bulletiny . 

Pavel Motejzík 

Regionální Maják míří do roku 2013 
V červenci 2012 začal fungovat v rámci území jižního Plzeňska pod patronací MAS sv. Jana z Nepomuku 
jeden z tzv. Majáků 2015 - informačních a komunikačních center týmu Plzeň - Evropské hlavní město 
kultury 2015. I díky tomu mohlo v rámci regionu proběhnout v září 2012 slavnostní rozsvícení Majáku za 
účasti italského souboru MagdaClan, na závěr okořeněné pravým barokním ohňostrojem. Následovaly 
další tři výjezdy Autobusu2015, unikátního multikulturního projektu, který zavítal do Ptenína, Letin a 
Nepomuku. Součástí bohatého programu byla - kromě zapojení místních spolků - například i komentovaná 
exkurze-procházka „Za klenoty Žinkovska“, které se rovněž zúčastnilo velké množství lidí. 
Za podpory Plzeňského kraje proběhla na našem území fotosoutěž Blízké vzdálené, která si za hlavní cíl 
klade propagaci venkovských regionů v rámci Evropských hlavních měst kultury - Košic 2013 a Plzně 
2015. Všechny přihlášené snímky i výsledné pořadí si můžete prohlédnout na 
http://mas.nepomucko.cz/fotosoutez. Rádi bychom na tuto aktivitu navázali i v roce letošním, o formě a 
způsobu budeme jistě informovat nejpozději během července 2013. 
Podíleli jsme se na festivalu Žinkovy Arts Festival, prvním ročníku výstavy umění na zámku Žinkovy či na 
akci Venkovské expo, které bylo součástí loňského ročníku veletrhu ITEP v Plzni. Vznikla regionální mapa 
zajímavých míst včetně tras s tzv. ohnisky baroka, které pro nás vytipoval uznávaný architekt a znalec 
památek ing. arch. Jan Soukup. Rádi bychom tyto trasy využili v rámci chystaného almanachu turistických 
zajímavostí Prameny 2013-15, který je součástí jednoho z projektů spolupráce naší MAS. 
Regionální Maják zajistil našemu území velký mediální ohlas rovněž i v nadregionálních rádiích a 
tiskovinách, ať již se jednalo o Český rozhlas Plzeň, Plzeňský deník, MF Dnes či týdeník 5+2 dny. Neméně 
vydatná byla četnost osobních schůzek a propagace projektu na nejrůznějších akcích i jednáních spolků a 
organizací regionu. 
V současné době jsou vyhlášeny dvě aktuální Výzvy v rámci společnosti Plzeň 2015, do kterých se již 
přihlásilo několik subjektů z regionu. Jedná se o Rezidenční prostory a Krajinu pro umění. Máte-li 
zajímavý objekt či prostor pro kulturní účely, neváhejte tak také učinit. Plánují se dále také výjezdy 
autobusu2015 pro letošní rok, do kterých se můžete aktivně zapojit rovněž i svými tipy.  
Více informací hledejte na http://mas.nepomucko.cz/cs/regionalni-majak, nebo tel. 602 334 883, e-mail: 
motejzik@region2015.cz. Součástí projektu Plzeň - Evropské hlavní město kultury může být každý z nás. 
Náš historicky i kulturně velmi bohatý a zajímavý region by rozhodně neměl zůstat stranou lavině zájmu, 
kterou Evropské hlavní město kultury v následujícím období naplno spustí. 

Pavel Motejzík 

 
 

 

Členové redakčního týmu: 

Karolína Černá, Aneta Slavíčková, Veronika 
Straková, Jiří Krejčík, Veronika Kubová 
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